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Guvernul urmeaza sa vina cu un mix de masuri care sa vizeze zonele de energie,

combustibili si alimente

Guvernul urmeaza sa vina cu un mix de masuri care sa vizeze zonele de energie, combustibili si alimente

sau alte produse si bunuri care pot fi afectate sau sunt afectate de întreruperi pe lanturile de aprovizionare

generate în Europa, a anuntat ministrul Finantelor, Adrian Câciu.

 

"Mixul de masuri cu care Guvenul va veni va privi atât zona de energie, atât zona de combustibil, dar si zona de

alimente sau alte produse si bunuri care pot fi afectate sau sunt afectate de întreruperi pe lanturile de aprovizionare

generate în Europa. România nu are o problema din perspectiva aceasta dar mixul de masuri, nu voi vorbi doar de

o masura sau alta, stiu ca aste este curiozitatea foarte intensa, vreau sa va spun ca am stabilit la nivelul Guvernului

sa venim cu un mix de masuri pe care îl anuntam la nivel guvernamental", a spus Câciu, la briefingul de la finalul

sedintei de Guvern.

 

Întrebat când va veni cu acest mixt de masuri, el a mentionat "cât de curând".

 

Jurnalistii au mai întrebat daca printre masuri se afla aplicarea unei cote TVA 0 la alimente si înjumatatirea la

carburanti, însa ministrul Finantelor a precizat ca nu va comenta un tip de masura sau alta.

 

"Am auzit în spatiul public, este bine ca sunt solutii sau masuri sau propuneri, va spun ca Guvernul va veni cu un

mix de masuri care va ajuta si va proteja economia României si cetatenii României. Va asigur de acest lucru", a

spus Adrian Câciu.

 

De asemenea, el a precizat ca nu mai sunt cozi la statiile de carburanti" si a îndemnat cetatenii României la "calm

si încredere", mentionând ca "panica nu face bine nimanui, nici individului, nici societatii".

 

"Nu este cazul sa ne panicam. România este o tara stabila din perspectiva stocurilor. România este o tara stabila

din perspectiva securitatii si mai ales din perspectiva financiara", a spus Câciu.

 

Potrivit ministrului de Finante, bugetul are suficienti bani pentru a sustine masurile.

 

Întrebat daca exista companii care nu îsi pot plati angajatii pentru ca au conturile blocate în urma aplicarii

sanctiunilor la nivel european aplicate companiilor rusesti, el a spus ca "sanctiunile la nivel european se aplica asa

cum au fost decise, iar referitor la combaterea efectelor care pot aparea asupra salariatilor, Guvernul va veni cu un

mix de masuri în perioada urmatoare". El a precizat ca este vorba nu doar de efectele generate de aplicarea

sanctiunilor, ci si de efectele economice asupra companiilor care în lant, pe orizontala pot fi afectate de aplicarea

sanctiunilor. 
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